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Until recently, capitalism has been regarded as unique to Europe and as an organic
outgrowth of Western civilization. By examining China in these Eurocentric terms,
China has been perceived, by Westerners and Asians alike, to be a failed version of the
West. The aim of this collaborative project is to examine how the experience of
capitalism as a European social formation, and as a world system, has shaped
knowledge of China. In addition the volume seeks to establish new foundations on
which a theory of Chinese society might be built.
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评论

不错的论文集，Blue、卜正民和王国斌三章挺好，尤其Blue总结西方社会思想和理论家
对中国的书写。

-----------------------------
很好，性价比高

-----------------------------
My second/third time to read this book. I am proud to claim that I have made
significant progress in my reading skills.

-----------------------------
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书评

白天看了70页的《中国与历史资本主义》，这部书的副标题为“汉学知识的系谱学”，
讲的就是“当资本主义已被视为型塑欧洲的社会及作为一世界体系时，它如何塑造关于
中国的知识。”这本书并非一人所做，而是集众人之手，再略加修编而成，作者都是海
外学界的名家，从沃勒斯坦到王...  
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-----------------------------
卜正民、布鲁主编，古伟瀛等译：《中国与历史资本主义：汉学知识的系谱学》，北京
：新星出版社，2005年
该文章主要探讨的是中国与资本主义概念之间的历史关系，具体探究资本主义概念如何
影响20世纪中国与日本的知识分子？对他们有何意义？以及他们如何采取不同的方式来
运用和抗...  
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